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Reactie politie op gebruikte statistieken en werkwijze RTL 
 
Naar aanleiding van berichtgeving door RTL-nieuws over oplossingspercentages, zijn hierover in de commissie 
Algemene Zaken vragen aan mij gesteld en heb ik aangegeven u hier nader over te informeren. 
 
Navraag bij de politie leert dat binnen de politie verbaasd is gereageerd over de handelswijze van RTL Nieuws. 
De nieuwsrubriek heeft willens en wetens cijfers uit een systeem gebruikt dat daarvoor niet ontwikkeld is. Als 
gevolg hiervan krijgt televisiekijkend publiek onjuiste conclusies voorgeschoteld. 
 
RTL Nieuws heeft via de Wet Openbaarheid van Bestuur (WOB) informatie gevraagd en gekregen uit het 
zogeheten BOSZ systeem. Dit is een computersysteem dat is ontwikkeld om te kunnen volgen in welk stadium 
een zaak zich bevindt, maar is niet geschikt om een op een resultaten uit te halen. Daarvoor heeft het korps een 
ander systeem in gebruik, namelijk de Basisvoorziening Handhaving (BVH), een systeem dat wel over de 
complete gegevens beschikt en up-to-date is. 
 
De politie neemt elke aangifte op in BOSZ. In BOSZ wordt vervolgens vastgelegd of het misdrijf voor nader 
onderzoek of behandeling in aanmerking komt of niet. Er zijn diverse redenen om bepaalde aangiftes niet in 
onderzoek te nemen, bijvoorbeeld wanneer de kans op vervolging nihil is. Een goed voorbeeld hiervan kan een 
poging tot inbraak zijn of inbraak in een schuurtje waarbij niks wordt meegenomen of waar geen sporen zijn van 
inbraak. Dat niet alle aangiftes in onderzoek worden genomen is dus niet verontrustend. Het is voor zowel de 
aangever als de politie van belang dat dit zo snel als mogelijk bekend is. Daarnaast hoeft hierdoor niet eerst 
onnodig tijd besteed te worden aan onderzoek naar een zaak die volgens het OM op voorhand niet tot vervolging 
zal leiden. 
 
Door de politie is tevergeefs geprobeerd goede duiding te geven aan dit WOB-verzoek, echter RTL Nieuws heeft 
niets gedaan met de inhoudelijke duiding vanuit de politie. Er was bovendien geen ruimte om het verhaal vanuit 
politiezijde bij RTL te vertellen (bron: politie.nl). 
 
 



Situatie gemeente Goirle 
 
Ik schaar mij achter het standpunt van de politie, dat als je gaat rekenen met onjuist bronmateriaal, alle 
uitkomsten eveneens onjuist zijn. Dit standpunt is mede gebaseerd op de politiecijfers, afkomstig uit de BVH, 
die ons een heel ander beeld verschaffen. 
 
Zoals in de statistieken hieronder is te zien, ligt het oplossingspercentage van de politie bij woninginbraken in de 
gemeente Goirle in de afgelopen paar jaar, met respectievelijk 23,5%, 15,6% en 21,4% aanzienlijk hoger dan de 
gesuggereerde 7% van RTL Nieuws. Wanneer dit oplossingspercentage vergeleken wordt met het percentage 
uit omliggende gemeenten van vergelijkbare grootte, mag worden geconcludeerd dat het percentage uit de 
gemeente Goirle relatief hoog is. 
Opgemerkt kan daarbij worden dat naar aanleiding van een piek in woninginbraken in 2012 daar actief op is 
ingezet. Sindsdien is een dalende trend te zien. 
 
Kortom, de gebrekkige handelswijze van RTL Nieuws, alsmede het geschetste beeld uit de cijfers van de politie, 
geven mij op dit moment geen aanleiding hier verdere actie op te ondernemen. 
 
   Jaar Aantal 

inbraken 
Opgelost Oplossings- 

percentage 
      
Alphen-Chaam   2013 80 17 21,3 % 
    2014 52 0 0,0 % 
    2015 17 1 5,9 % 
      
Gilze en Rijen   2013 114 15 13,2 % 
    2014 90 8 8,9 % 
    2015 21 2 9,5 % 
      
Goirle   2013 81 19 23,5 % 
    2014 45 7 15,6 % 
    2015 28 6 21,4 % 
      
Hilvarenbeek   2013 75 9 12,0 % 
    2014 42 4 9,5 % 
    2015 25 0 0,0 % 
      
Oisterwijk   2013 145 11 7,4 % 
    2014 76 8 10,5 % 
    2015 33 1 3,0 % 
De cijfers over 2015 zijn tot medio juni. 
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